

# **Referat af møde i DOF Københavns bestyrelse den 14-09-2023 kl.17.00 i Fuglenes Hus, Vesterbrogade 140.**

## **1. Valg af ordstyrer, referent og lukkeansvarlig**

- a. Ordstyrer: Frands
- b. Fremmødte: Nicolai, Frands, Ingelise, Alice, David, Tue og AE

## **2. Kommentarer og opfølgning til sidste møde den 17-08-2023**

### **a. Godkendelse af ref. fra generalforsamlingen**

- i. Ingen kommentarer fra bestyrelsen
- b. Godkender referat fra juli

## **3. Økonomi**

### **a. Forespørgsel fra Thomas Hellesten om tilskud til skitse/plan for nyt fugleskjul på Kalvebod fælled – sendt ud**

- i. Bestyrelsen vil gerne bidrage til udarbejdelsen af skitse/plan, med en budgettramme på 10.000,00 kr.
- b. Intet nyt at bemærke på økonomifronten

## **4. Nyt fra Naturpolitisk Udvalg, grønne råd, brugerråd m.m.**

- a. Torben har set på hugstplaner og vil gå i dialog med de relevante kommunerepræsentanter hvor der skal hugges.

## **5. Nyt fra øvrige DOF-udvalg, - grupper m.m.**

- a. Det går langsommere med at fylde udbudte ture i DOF Travel  
Næste år kommer til at have 7 busture i stedet for 9  
Ingelise arbejder med webmaster på doftravel.dk for at sikre at der fortsat kan udsendes infomails når nye ture åbner for tilmelding.

## **6. Webmasterorientering**

- a. Hjemmesiden kører fint, enkelt formulering tilføjet ellers er folk glade

## **7. Igangværende sager og aktiviteter**

- a. Projekt om fuglevenlige bymiljøer afsluttes mandag d. 25.  
Målet er en folder som kan bruges af interessenter når der laves bymiljøer

- b. DOF KBH har brug for et eller andet (telt, stander el.lign.) som kan repræsentere DOF når vi deltager ved større arrangementer, som havets folkemøde

## **8. Nye sager og aktiviteter**

### **a. Medlems oversigt – tilkomne og afgang?**

- i. Stefan skal briefe om medlemsstatus

## **9. Henvendelser til og fra bestyrelsen siden sidst**

### **a. Hvem deltager i repræsentantskabsmødet?**

- i. Tue, Nicolai, David, Frands, Ingelise og Torben

## **10. Evt.**

- a. Nicolai tog op at vi som lokalafdeling skulle kunne stille flere kyndige ved arrangementer om f.eks. ørne som kan forklare og sprede begejstring om fugle. Alice ved at der er folk som gerne vil dette, og bestyrelsen tage kontakt og opfordre til deltagelse.
- b. Henvendelse fra Sankt Petri skole. Det er et meget ambitiøst projekt, som ikke helt passer til lokafdelingen, da vi ikke har de ressourcer de efterspørger. Vi henviser til Naturcenter Amager, som passer godt på det efterspurgte.

## **Oversigt over planlagte møder og arrangementer**

- **Tur for frivillige 23. september 2023 – udskudt**
- **Næste bestyrelsesmøde 12. oktober 2023**
- **Henning Heldberg foredrag, endnu unavngivet, 23. november 2023**
- **Repræsentantskabsmøde 18-19. november 2023**